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Voorwoord 

We naderen alweer het eind van het jaar, 2024 is wat mij betreft omgevlogen. En als ik dan 

terugkijk zijn er in Emst best veel ontwikkelingen gaande. Gelukkig veelal positieve 

ontwikkelingen voor ons dorp. Als bestuur van het Emster Belang zijn we bij veel van die 

ontwikkelingen en projecten nauw betrokken. Ik wil er een aantal de revue laten passeren in 

dit voorwoord van onze nieuwsbrief. 

In februari mocht ik vanuit het Ebbenhuisfonds een cheque aanbieden aan de 

voetbalvereniging Emst. De verduurzaming van hun mooie accommodatie was afgerond en 

de sponsoren waren uitgenodigd in de kantine. Vanuit ons Ebbenhuisfonds konden we een 

financiële ondersteuning geven. In februari was ook weer de uitdeel-dag van bomen en 

struiken voor het zeer geslaagde project “Emst in het groen”. 

In maart en september wordt er al enkele jaren een zaterdagochtend georganiseerd voor het 

opruimen van zwerfafval langs de wegen en plantsoenen. We proberen dan een groep 

vrijwilligers bij elkaar te krijgen die de handen uit de mouwen willen steken en onze 

omgeving vrijmaken van zwerfvuil. Het kost telkens moeite om voor deze dag mensen te 

krijgen. Het is natuurlijk niet alleen aan deze dag gebonden. Ook tijdens het uitlaten van de 

hond of een wandelingetje kunt u zwerfvuil opruimen. Laten we samen proberen een 

positieve bijdrage te leveren aan ons milieu. 

In april, tijdens onze Algemene ledenvergadering, hebben we Dorothee Gorter en Sjoerd 

Bokma in het zonnetje gezet door ze erelid te maken. Beide traden af als bestuurslid, na een 

zeer lange periode, waarbij ze zich als secretaris en voorzitter enorm ingezet hebben. Voor 

Dorothee kwam daar een paar dagen later nog een bijzondere verrassing 

bij.  Nietsvermoedend hadden we haar naar het gemeentehuis gelokt. Daar raakte ze 

letterlijk en figuurlijk de weg kwijt toen ze naar het kamertje geleid werd met de 

genomineerden voor een lintje. Het werd een prachtige ochtend, met aansluitend een 

lekkere lunchbijeenkomst in ons dorpshuis. 

Vanaf het begin van dit jaar werden we steeds nauwer betrokken bij de voorbereidingen van 

de herinrichting van het veld achter het dorpshuis. Voor enkele formele zaken, zoals een 

gebruikersovereenkomst met de gemeente, de dorpendeal met de provincie en enkele 

subsidie aanvragen, konden wij optreden als organisatie voor “Veld Emst”. Het resultaat 

wordt steeds duidelijker zichtbaar. Monique Beumer zal u verderop in deze nieuwsbrief 

“bijpraten” over dit prachtige project voor Emst. Op 11 december komt er een provinciale- en 

rijks delegatie op bezoek om onze ervaring en het resultaat van de Dorpendeal te horen en 

te zien. 

Sinds begin juli heeft Emst er een heel mooi plantsoen bij met het bronzen beeld “de 

boerendansers”. Greet Grottendieck, van het gelijknamige Atelier aan de Hoofdweg, heeft dit 

geheel belangeloos aan Emst aangeboden. Als Emster Belang moesten we nog wel het één 

en ander regelen met de gemeente om dit te realiseren. Voorafgaand aan het collegebezoek 

van het gemeentebestuur aan Emst, mocht ik dit fraaie beeldje onthullen samen met 

wethouder Gert van den Berg. Ik wil Greet nogmaals hartelijk danken, mede namens de 

Emster bevolking. 

Op de vrijdag van het Emsterfeest, hadden we het werkbezoek aan Emst van het College 

van Burgemeester en Wethouders. Dit werd een zeer geslaagde dag waar we een bezoek 

hebben gebracht aan de Oranjevereniging op het feestterrein. Samen met dorpshuis de 

Hezebrink en de gebiedsregisseur Linda Brouwer van Stichting Koppel hebben we duidelijk 

kunnen maken waar een klein dorp groot in is en wat we nodig hebben om dit door te zetten. 
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Met name is er over de woningbouw gesproken en er is aandacht gevraagd voor dorpshuis 

de Hezebrink. 

Op zaterdag 28 september jl. hielden we de burendag, in samenwerking met de projectgroep 

van het veld en dorpshuis de Hezebrink. Dit werd een feestelijke middag in en naast het 

dorpshuis, mede ter gelegenheid van de start van de herinrichting van het veld achter het 

dorpshuis. Monique Beumer doet er verslag van in deze nieuwsbrief. We maakten van de 

gelegenheid gebruik om de Emstenaren te bevragen over de dorpsambitie voor Emst. We 

krijgen vaak terug dat het erg fijn wonen is in Emst. We zijn met elkaar trots op een actief 

verenigingsleven, veel saamhorigheid met “omkijken naar elkaar”. Daarnaast is er ook zorg 

om dit in stand te houden. Er is een groot gebrek aan betaalbare huur- en koopwoningen en 

woningen met zorg. Veel jongeren willen graag in Emst blijven wonen maar krijgen 

momenteel haast geen kans. Ouderen blijven lang op hun huidige woonplek omdat er bijna 

geen doorstroming mogelijk is naar seniorenwoningen. Over de onderwerpen “zorg en 

voorzieningen” zijn de Emstenaren best tevreden, vooral het gezondheidscentrum, dorpshuis 

de Hezebrink, de scholen en huidige winkels worden als heel prettig ervaren. Ik wil alle 

werkgroepleden bedanken voor de organisatie van deze geslaagde middag. 

In oktober was er een informatieavond in het dorpshuis over een woningbouwplan “Emst-

Zuid”. De opkomst was bijzonder groot. Dit bevestigde de grote behoefte aan nieuwe 

betaalbare woningen voor Emst. Ook dit onderwerp komt later terug in deze nieuwsbrief. 

Ik mocht in november aanwezig zijn bij de gezellige vrijwilligersochtend van de 

klompenpaden. Samen hebben we die ochtend vogelhuisjes en mini insectenhotels 

gebouwd. Daarna hadden we een lekkere lunch in dorpshuis de Hezebrink. Het is heel fijn 

om zo’n goede club vrijwilligers te hebben die onze klompenpaden onderhouden. De 

recensies op de site van de klompenpaden zijn allemaal lovend over het werk van de 

vrijwilligers in Emst. 

De doorkijk naar 2025 

Het is duidelijk dat nieuwe woningen topprioriteit moeten zijn voor Emst om de leefbaarheid 

van onze kleine kern in stand te houden. In 2024 hebben we met een delegatie van ons 

bestuur, twee keer een gesprek gehad met wethouder Kerkmans over deze grote noodzaak. 

Inmiddels zijn er twee initiatieven voor nieuwe woningbouw. We zullen ons hiervoor blijven 

inzetten en hopen dat er in 2025 nog een start gemaakt kan worden met de daadwerkelijke 

bouw. Tevens willen we ons blijven oriënteren op toekomstige mogelijkheden. Als u tips voor 

ons heeft over mogelijke toekomstige bouwlocaties, dan horen we dat graag. 

We hebben een gesprek gehad met het bestuur van de Ondernemersvereniging om de 

gebruikelijke fietstocht op Hemelvaartsdag wat extra feestelijk aan te pakken. Dit gaan we 

nog verder uitwerken. Ook het bestuur van de Hezebrink en de projectgroep van het Veld 

zijn enthousiast om ons dorpshuis als eindpunt van de fietstocht te kiezen. Het Veld achter 

het dorpshuis is dan klaar en daar kunnen we dan nog iets gezelligs gaan organiseren voor 

jong en oud. Noteer vast de datum: donderdag 29 mei 2025. 

We willen meer in contact komen met het Wissels Belang en het Oener Belang om 

ervaringen uit te wisselen en van elkaar te leren in onze belangenbehartiging. 

Een werkgroep vanuit de klompenpadvrijwilligers is al een jaar bezig met de ontwikkeling van 

een Kidspad. Dit wordt een mooi natuurbelevings-pad van een aantal kilometers voor 

kinderen. We gaan ervan uit dat dit pad komend jaar geopend wordt. 
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In 2024 kwamen er weinig aanvragen voor een bijdrage uit het Ebbenhuisfonds. In deze 

nieuwsbrief brengen we de mogelijkheden en voorwaarden nogmaals onder de aandacht. Ik 

hoop dat dit leidt tot nieuwe initiatieven die voldoen aan onze richtlijnen. 

In mijn voorwoord heb ik ongetwijfeld dingen vergeten. Maar ik verwijs u graag naar onze 

website en facebookpagina. Ankie Lammers houdt de actualiteiten in Emst nauwgezet in de 

gaten en plaatst dit altijd onmiddellijk op facebook. 

Tot slot wens ik u veel leesplezier met deze nieuwsbrief en namens de bestuursleden van 

het Emster Belang fijne Kerstdagen en een voorspoedig en gezond 2025. 

 
Gert Pannekoek, 
(Voorzitter)  
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Werkbezoek van het college van B&W van de gemeente Epe. 

 

Het bestuur van het Emster Belang heeft op 23 augustus het voltallige college van 

Burgemeester & Wethouders van de gemeente Epe ontvangen voor een werkbezoek. 

Het doel van het dorpsbezoek was een brede, nadere kennismaking met het college en het 

college met het dorp Emst. Het college ging in gesprek met het Emster Belang en het 

bestuur van de Hezebrink om in te zoomen op een aantal relevante onderwerpen. Na het 

vertonen van onze mooie (drone) film van Emst, gaf Gert Pannekoek een toelichting over de 

activiteiten en aandachtsvelden van het Emster Belang aan het college. Daarna ontstond er 

een levendige discussie over de doelen die we in Emst na streven en hoe onze contacten 

daarover zijn met de gemeente. Het college was nieuwsgierig naar hoe wij dit ervaren. We 

gaven aan dat we in z’n algemeenheid een positieve trend ervaren, maar dat er nog 

duidelijke verbeterpunten zijn. 

Daarna kon het bestuur van de Hezebrink een presentatie geven over het reilen en zeilen 

van ons Dorpshuis. Ook daarbij ontstond een heel open gesprek over de knelpunten en 

zorgen die er zijn over het duurzaam beheer. Er werd een beroep gedaan op ondersteuning 

vanuit de gemeente, omdat het runnen van een dergelijk mooi, groot dorpshuis met een heel 

druk verenigingsleven niet alleen maar vrijwilligerswerk kan zijn. Er moet een duurzame 

oplossing komen die de continuïteit gaat waarborgen. Hierover lopen inmiddels gesprekken 

met de gemeente. 

De conclusie aan het eind van de middag was dat we van beide zijden zeer tevreden zijn 

over de plezierige en constructieve gesprekken die we voerden. We vinden het heel fijn dat 

het college op deze wijze nader kennis maakte met Emst. Dat we elkaar nu persoonlijk beter 

kennen maakt dat de toekomstige contacten makkelijker en laagdrempeliger zullen zijn. 

Deze dag was speciaal uitgezocht voor dit bezoek omdat er ook het Emsterfeest was en er 

samen met de gedeputeerde van de provincie de Dorpendeal symbolisch ondertekend werd. 

Na de gezamenlijke lunch maakte het gezelschap een wandeling door Emst om een kijkje te 

nemen op het feestterrein aan de Molenweg/Dalenweg waar deze middag festiviteiten 

plaatsvonden voor de kinderen. We werden hartelijk ontvangen door de voorzitter van de 

Oranjevereniging. Het college was zichtbaar onder de indruk waar een klein dorp groot in 

kan zijn. Een prachtig dorpsfeest wat georganiseerd wordt door heel veel vrijwilligers. 

Hierna ging het gezelschap terug naar de Hezebrink waar nog een belangrijk moment zou 

plaatsvinden. Na jaren pogingen te ondernemen om een multifunctioneel 

speel/ontmoetingsveld te creëren achter de Hezebrink, gaat dat nu daadwerkelijk gebeuren. 

Door de vastberadenheid en het doorzettingsvermogen van een groepje Emstenaren krijgt 

Emst een plek achter de Hezebrink waar kinderen kunnen spelen en men elkaar kan 

ontmoeten. Ter plekke op het veld werd er door alle partijen op een groot bord de 

handtekening gezet als start van de herinrichting van het veld en de bevestiging van de 

samenwerking van alle deelnemende partijen. Provincie Gelderland ondersteunt acties die 

de leefbaarheid in dorpen en wijken vergroten. Dat doen ze o.a. via de regeling ‘Wijken- en 

dorpendeals”. Voor Emst betekent de Dorpendeal dat het budget wat de projectgroep voor 

de herinrichting van het veld achter de Hezebrink aan subsidies bij elkaar kreeg, door de 

provincie werd verdubbeld. Gedeputeerde Dirk Vreudenhil was aanwezig voor de 

ondertekening. Het is een samenwerkingsalliantie tussen de deelnemende partijen: de 

projectgroep Veld Emst, Emster Belang, De Hezebrink, o.b.s. De Sprenge, Koppel SWOE, 

Gemeente Epe en de Provincie Gelderland. 

Het nieuwe veld zal een stimulans zijn voor een fijne leefbaarheid in ons dorp. 
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“Het Veldje”  
 

In de nieuwsbrief van december 2010 is er al eens aandacht gevraagd om een picknickbank 

te plaatsen op het veld achter de Hezebrink. Woonstichting Triada wou hier een bijdrage 

voor leveren mits de gemeente Epe en omwonenden hier akkoord voor gaven. In de laatste 

alinea van het stukje staat: “Ondanks de soms lastige punten waar we tegen aanlopen, 

geven we niet op”. Dat hebben we zeker niet gedaan. Waarom moest dit zo lang duren? Tja, 

dat antwoord is niet zo eenvoudig. Voor een project zoals dit uiteindelijk is geworden heb je 

een kartrekker nodig, iemand die weet aan welke deuren te kloppen. Neuzen dezelfde kant 

op krijgen, mensen verbinden met elkaar. Deze enthousiastelingen hebben we gevonden in 

de personen: onze gebiedsregisseur Linda Brouwer van Koppel SWOE en René Stern van 

Leefbaarheidsalliantie. De gemeente Epe ging in 2020 werken met een gebiedsregisseur die 

de oren en ogen van de wijken is. Weet wat er leeft en speelt. Zo kwamen wij ook met Linda 

in contact en wat een stappen zijn ervan af toen gezet. Samen pratend bedachten we ook 

dat het groter kon, niet alleen maar bankjes maar het egaliseren van het veld en wat te 

denken van een pannakooi. Contact gezocht met o.b.s. de Sprenge met, inmiddels directeur, 

Menno v.d. Vlekkert om te overleggen of hij hier ook heil in zag voor schoolgebruik. 

Bewonersavonden georganiseerd om te kijken hoe de buurt er tegenover stond. Gemeente 

gepolst, bestuur van de Hezebrink afijn er is heel wat afgepraat voordat we het plan konden 

gaan vormgeven. Marc de Wilde heeft voor ons een prachtige opzet gemaakt hoe het eruit 

zou kunnen komen te zien. Ik weet niet of jullie onlangs nog op het veld zijn geweest maar er 

is ontzettend veel gebeurd dit jaar. Met het verschijnen van deze nieuwsbrief is het nog niet 

klaar maar de gang zit er nu goed in. De pannakooi, de doelen van het 7x7 voetbalveld en 

de palen voor het volleybal/basketbalveld zijn geplaatst door speelleverancier Kompan.  De 

jeu de boules baan, de vlakverdeling, de bestrating en het grondwerk  is gedaan door De 

Wilde Dienstverlening. 
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Er worden nog bankjes geplaatst, bomen gepoot en er komt een omheining voor de honden. 

Ook zal de toegangsweg nog aangepakt moeten worden. Ik mag wel zeggen dat de 

contacten onderling erg prettig zijn. Al zou je willen dat het soms wat sneller gaat maar de 

zaken moeten wel veilig en goed geregeld worden. Inmiddels hebben we korte lijntjes met de 

gemeenteambtenaren en andersom hebben zij ook vertrouwen in ons gekregen dat we het 

goed voor iedereen willen regelen. Vanuit de provincie Gelderland hebben we ook veel 

medewerking gekregen. Zij waren vanaf het begin zo enthousiast over het plan dat ze ook 

meegeholpen hebben dit doorgang te laten vinden.  Uiteindelijk heeft dit in een mooi bedrag 

geresulteerd vanuit de Dorpendeal. Voor een subsidieaanvraag vanuit het VSB-fonds 

hadden we het Emster Belang nodig om een contract opgesteld te krijgen voor een 

gebruikers-overeenkomst van het veld. Zij hebben hier ook graag hun medewerking aan 

verleend. Voor ons belangrijk omdat we niet als particuliere initiatiefnemers hiervoor konden 

tekenen. We zijn ontzettend dankbaar dit project te hebben mogen opzetten en vooral de 

kracht van het samenwerken is hier waardevol gebleken. Er zijn zoveel mensen bij betrokken 

geweest (al dan niet uit Emst) die allen hun steentje hebben bijgedragen in de vorm van 

reclame maken via radio, subsidies verstrekken, adviezen geven, zorgen dat we moed 

bleven houden, meedenken, steun verlenen en vooral erg enthousiast waren over dit plan. 

We hopen elkaar veel te treffen op dit veld en er samen een gezellige plek van te maken 

waar iedereen welkom is. 

 

Namens de werkgroep “Het Veldje” 

Monique Beumer  

 

 

 

Ebbenhuisfonds 
 
Sinds de verkoop van het Ebbenhuis bestaat het Ebbenhuisfonds. Vanaf die tijd zijn er al 
een aantal mooie projecten uitgevoerd die (deels) zijn gefinancierd met middelen uit het 
fonds. In onze nieuwsbrieven van de afgelopen jaren heeft u verschillende projecten hierin 
voorbij zien komen. Om te voorkomen dat het geld op de bank blijft staan willen we 
nogmaals oproepen om gebruik te maken van de mogelijkheden van dit fonds. Er zijn 
natuurlijk wel voorwaarden om hiervan gebruik te kunnen maken. Deze voorwaarden worden 
vermeld op onze website www.emsterbelang.nl. Hier vindt u ook het aanmeldingsformulier 
en andere informatie. Graag zien we uw aanvragen tegemoet! 

http://www.emsterbelang.nl/
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Woningbouw 
 
Net als in de rest van Nederland is ook in de Gemeente Epe woningbouw een hot item. Elke 
dag staan er artikelen over woningbouw in kranten en social media. Als Emster Belang zijn 
we blij dat er, naast de andere dorpen in Gemeente Epe waar al concrete plannen zijn voor 
woningbouw, ook in Emst er nu een concreet projectplan is voor woningbouw. Het plan 
betreft de bouw van rond de 30 woningen in de punt tussen de Vaassenseweg en de 
Hogeweg.  
 
Op 15 oktober jl. heeft 
projectontwikkelaar RoosdomTijhuis 
een inloopavond georganiseerd in de 
Hezebrink. In één van de zalen van de 
Hezebrink stonden informatieborden 
waarop de plannen werden toegelicht. 
Medewerkers van RoosdomTijhuis 
beantwoordden vragen van 
belangstellenden. De opkomst deze 
avond was ontzettend groot, zowel jong 
als oud waren goed vertegenwoordigd. 
Zoveel bezoekers konden in eerste 
instantie niet in de zaal.  
 
Als Emster Belang ondersteunen we het initiatief voor bovengenoemd woningbouwproject 
van harte. Voor de leefbaarheid in Emst is woningbouw noodzakelijk!  
 
Om het belang van woningbouw in Emst te benadrukken heeft er begin november een 
gesprek plaatsgevonden tussen een vertegenwoordiging van het Emster Belang en de 
wethouder en een aantal ambtenaren van Gemeente Epe. In deze bijeenkomst hebben we in 
het algemeen benoemd dat het voor Emst van groot belang is dat er woningen worden 
gebouwd. Omdat er verder geen concrete plannen zijn voor woningbouw hebben we ook 
Gemeente Epe proberen te overtuigen om het projectplan met de bouw van 33 woningen 
door te laten gaan zoals het is gepresenteerd. In het overleg is door Gemeente Epe 
aangegeven dat ook zij het belangrijk vinden dat er in Emst woningen worden gebouwd en 
dat ze zeker de intentie hebben om ervoor te zorgen dat er gebouwd kan worden.  

1Foto: Website Roosdom Tijhuis 
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Burendag 

 

Zaterdag 28 september 2024 werd tijdens burendag 

het 75-jarig bestaan van het Emster Belang en de 

aftrap voor de aanleg van Het Veld Emst gevierd. 

Het harmonieorkest van de muziekvereniging Prins 

Bernard deed een rondje in de buurt om de mensen 

uit hun huizen naar de Hezebrink te lokken. Het 

enige dat je op zo’n dag niet in de hand hebt is het 

weer. Gelukkig is er een goede samenwerking met 

De Hezebrink en zij boden ons een zaal aan waar 

we gebruik van mochten maken zodat de activiteiten 

droog konden plaatsvinden. Naast deze zaal 

konden we de partytenten plaatsen. 

 

 

 

 

 

Net op het moment dat de aftrap zou plaatsvinden 

begon het te regenen maar dit hield wethouder Maarten 

Heere niet tegen. Samen met de aanwezige kinderen 

zorgde hij letterlijk voor een feestelijke aftrap. Eelco 

Nijhof hield het openingspraatje en heeft in het kort, het 

traject uitgelegd waar we als organisatie doorheen zijn 

gegaan rondom het veld en wat de plannen zijn. 

Hierna was er voor iedereen een glaasje champagne en 

voor de kinderen een gratis ijsje, die door de 

Woonstichting Triada is aangeboden. Dankzij 

Smaakland konden mensen ook een hapje bestellen 

tegen een zeer lage prijs. 

Binnen konden kinderen zich laten schminken door 

vrijwilligers van de speeltuinvereniging, Vrouwen van 

Nu vertelden over hun activiteiten, verhalen horen en 

vragen stellen aan Henk Kloezeman en Fennie Dekker 

met diverse foto’s van vroeger, gezellig een drankje 

nuttigen en vooral bijpraten en samen komen. Buiten 

was er een springkussen voor de kinderen en de 

badmintonvereniging BC70 had een opstelling gemaakt 

waar je kennis kon maken met deze sport die 

tegenwoordig ook te beoefenen is in De Hezebrink.  

 

 

Deze dag kenmerkte zich door de samenwerking tussen diverse partijen. De 

ondernemersvereniging had de flyer gesponsord die we in Emst door de brievenbus hebben 

gedaan om deze dag onder de aandacht te brengen. Met de vragen en tips om mee te 

denken over ons dorp. De voetbalvereniging in het snel oplossingen bedenken wat betreft 

het springkussen, de medewerking die hiervoor verleend werd is superfijn. De Hezebrink 

blonk deze dag uit in hun organisatietalent en samenwerking.  
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Wat fijn om zulke betrokken vrijwilligers te hebben die meedenken om deze dag tot een 

geslaagd einde te brengen. Daar wil ik ze nogmaals hartelijk voor bedanken. Het 

enthousiasme van Fennie en Henk is ook ongekend. Ze reageerden meteen enthousiast 

toen ze gevraagd werden om hieraan mee te werken. Een dag als deze kan niet slagen als 

er geen mensen geïnteresseerd zijn om een kijkje te nemen dus vooral ook dank aan allen 

die de moeite genomen hebben om te komen kijken, ideeën hebben ingeleverd en er een 

feestje van hebben gemaakt. 

 

Monique Beumer  

(Werkgroep Het Veld) 

 

 

 

 

 

Financiën  

In de laatste 7 maanden van 2024 zijn door het Emster Belang diverse activiteiten 

gefinancierd. 

Mede bekostigd uit eigen middelen, subsidies, sponsoren en het Ebbenhuisfonds. 

 

Hieronder volgt een kleine opsomming. 

- Eind april een lunch en receptie aangeboden aan Dorothee Gorter i.v.m. het 

ontvangen van een lintje wegens het leveren van een waardevolle bijdrage aan de 

maatschappij gedurende langere tijd (min. 15 jaar). 

- De Klompenpadenwerkgroep heeft een creatieve activiteit voor de vrijwilligers 

georganiseerd, evenals een wandeling met gids over het Loobrinkerpad.  

- Plaatsing beeldje Greet Grottendieck en een lieflijk tuintje erbij. 

- Uit eigen middelen en uit het Ebbenhuisfonds zijn er betalingen gedaan voor 

grondverzetwerkzaamheden aan het “Veldje”.  

- De burendag, dat een groot succes was, voorzien van consumpties, presentjes en 

muziek. 
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Beeldje “de Boerendansers” 

Op 23 augustus jl. werd op de plek waar jarenlang een oud en verkeers-hinderlijk 

transformatorhuisje stond een prachtig beeldje onthuld in een kleurrijk bloementuintje. Het 

beeldje, “de Boerendansers” werd gemaakt door Greet Grottendieck en door háár 

aangeboden aan het dorp Emst.  

Een gebaar waar het Emster Belang, en deze durft wel te 

zeggen, alle inwoners van Emst, haar zeer erkentelijk voor 

zijn. Een geweldige aanwinst voor het dorp.  

Bij het beeldje staat een console waarop een gedichtje te 

lezen staat. Ook dit gedichtje komt van de hand van Greet 

Grottendieck.  

De onthulling werd verricht door wethouder Gert van den 

Berg van de gem. Epe samen met de voorzitter van het 

Emster Belang.  

Hierbij zeggen wij nogmaals, namens alle inwoners van 

Emst: 

Greet, dank je wel voor dit bijzondere cadeau. 

 

Greet Grottendieck is in de omgeving een bekend 

beeldhouwster en heeft, samen met haar partner Jan 

Kragt, haar eigen atelier aan de Hoofdweg 16 in Emst.  

Voor informatie: www.greetbeeldeninbrons.nl  

 

 

 

 

http://www.greetbeeldeninbrons.nl/
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Werkgroep Klompenpaden  

De Klompenpaden in Emst blijven onverminderd populair. Er wordt veel gebruik 

van gemaakt en de recensies zijn in het algemeen lovend. Een groepje vrijwilligers 

van de Klompenpaden Emst zijn bezig om een “kidspad” te ontwikkelen. Een korte 

wandelroute die aantrekkelijk gemaakt wordt voor kinderen. Het doel is om 

kinderen te interesseren voor de natuur en het wandelen. Zodra er meer nieuws te melden is 

dan leest u dat in de socials.  

Op 2 juni jl. heeft de Werkgroep weer een wandeling met gidsen georganiseerd. Evert de 

Jonge en Wim Broekman namen deze keer de wandelaars mee het Vossenbroek in. 

Wederom een succesvolle wandeling waar 16 personen aan deel hebben genomen. 

Uiteraard onderweg een pauze voor een versterking van de inwendige mens.  

Op 2 november jl. werd de gebruikelijke ontmoetingsochtend 

gehouden voor de vrijwilligers. Deze keer werd het een 

creatieve ochtend in de schuur bij Corrie Pannekoek. 

Hartraad uit Vaassen had vogelhuispakketten gemaakt, d.w.z. 

alles op maat gezaagd, en na de koffie met gebak hebben de 

vrijwilligers deze nestkasten in elkaar geschroefd. Aan het 

einde van de ochtend waren er 16 kasten klaar die in de 

komende maanden opgehangen zullen worden langs de Klompenpaden. Ook werden er 

kleine insectenhotels gemaakt die we bewaren voor het toekomstige kidspad. Rondom het 

middaguur verplaatste het gezelschap zich naar de Hezebrink waar van een heerlijke lunch 

genoten werd. Een geslaagde ochtend die mede mogelijk is gemaakt door de sponsoren.  

Aan de onderkant van het 

startpaneel bij de Hezebrink 

zit een balkje waarop de 

sponsoren van de 

Klompenpaden vermeld 

staan. Voor de aanmelding 

van vijf nieuwe sponsoren 

heeft onze vrijwilliger Egbert 

bovenaan ook een balkje 

gemaakt. Uiteraard zijn wij 

heel blij met de sponsoren 

want door hen kunnen wij 

de paden verfraaien en 

activiteiten organiseren. 

Hierbij willen wij dan ook 

nogmaals de sponsoren 

heel hartelijk bedanken voor 

hun jaarlijkse bijdrage.   

Tot slot willen wij de 

aanwonenden van de Klompenpaden bedanken. Een aantal van hen maken bijv. een bankje 

schoon in hun buurt of maaien het lange gras weg. Ook wordt er zwerfvuil opgeruimd en is 

men alert op paaltjes die aandacht nodig hebben. Dank daarvoor, mede dank zij u kunnen 

wij de routes netjes en begaanbaar houden. 

Namens de Werkgroep,         
Ankie Lammers  


